
 

Zápis z jednání Komise Smart City 
 
Datum: 16. 05. 2023 

 

Účast: Aleš Barášek, Mgr. Pavel Špeta, MBA, Pavel Boháč, Martina Fúsiková, Robert Edelmann,  

Tomáš Dvořáček, Ing. Libor Hlaváč  

  (komise je usnášeníschopná, přítomno 7 členů z 9 členů) 

 

Nepřítomen: Tomáš Podlena  

Omluven: Mgr. Marek Školoud 

 

Hosté: Bc. Michal Hasman, MPS – Odbor řízení projektů a dotací 

           Ing. Milan Přílepek, energetický manažer města Příbram  

  

  

Koordinátor: Mgr. Petra Pazderková 

 

Program: 

1. Zahájení 

2. Schválení programu jednání 

3. Revize zápisu z minulého jednání komise – informace předsedy komise 

4. Informace hosta Ing. Přílepka o aktuálně řešených projektech   

5. Hlasování doporučení pro Radu Města  

6. Diskuze 

7. Závěr 

 

ad 1) Zahájení předsedy komise: 

Předseda komise pan Aleš Barášek přivítal všechny členy komise a přítomné hosty 

 

ad 2) Schválení programu    - hlasováno pro: 7 

                                                               proti: 0  

                                                        zdržel se: 0 

 

ad 3) Revize zápisu z minulého jednání komise:  

Komise prošla zápis z minulého jednání, předseda komise informoval přítomné členy o své účasti na 

jednání dopravní komise a na kontrolním dnu výstavby parkovacího domu v Nádražní ulici.  

 

 

ad 4) Informace hosta Ing. Přílepka o aktuálně řešených projektech:  

Probíhá zpracování studie EPC pro 13 objektů města. 

Na budově bývalého ředitelství Rudných dolů byly v testovacím režimu instalovány dálkově ovládané 

měřiče na plyn a elektřinu, bude následovat měření CO2 a dálkový odečet vody. Po ukončení 

testovacího režimu a zpracování výsledků bude rozhodnuto o instalaci do dalších objektů města. 

 

Cesta k energetické nezávislosti – jsou rozjednány projekty na FVE na energeticky významných 

objektech města. Uvažuje se do budoucna i o tzv. komunitním sdílení. 

 

ad 5) Hlasování doporučení Radě Města – 3 x: 

• Komise hlasovala doporučení Radě města – prioritní pořadí oblastí pro smart řešení z pohledu 

komise SC:  

1. Parkovací systémy (včetně telematiky a MHD) 

2. Zřízení senzorické sítě ve městě pro sběr dat (obsahy látek v ovzduší, meteo data atd.) 



3. Portál občana – elektronická komunikace s úřadem 

4. Řešení bezpečnosti přechodů pro chodce ve městě 

 

hlasováno  pro: 7 

                 proti: 0  

          zdržel se: 0 

 

• Komise hlasovala doporučení Radě města – pro všechny datové přenosy z kamerových systémů, 

senzorické sítě a dalšího využívat 5G sítě 

 

hlasováno  pro: 7 

                 proti: 0  

          zdržel se: 0 

 

• Komise hlasovala doporučení Radě města – maximálně využívat výkopové práce při realizaci 

investičních akcí i oprav pro současné položení chrániček pro optické kabely 

 

hlasováno  pro: 7 

                 proti: 0  

          zdržel se: 0 

 

ad 6) Diskuze 

 

V rámci diskuze hovořila komise o možnosti navázání spolupráce s ČVÚT a jejich programem UCEEB, 

kdy je naplánovaná schůzka se zástupcem na 20.6.2023. 

 

Na návrh koordinátorky projektu Mgr. Pazderkové se komise shodla na přesunu termínu červnového 

jednání komise, termínem červnového jednání komise SC je středa 7.6.2023 v 18:00.  

 

 

 

Datum: 22.05.2023 

Zapsal: Robert Edelmann 

Podpis: Edelmann v. r. 

 

Předseda komise: Aleš Barášek 

Podpis: Barášek v. r. 

 

Příloha: Listina přítomných (prezenční listina uložena u koordinátora) 

 


